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Bestyrelsesmøde afd.6 den 28. juni 2021 kl. 18.30 hos Arnkilgade 1 .2th 

Mødedeltagere: Smille, Linda og John  

Referent.: John  

Dagsorden: 

1) Gennemgang af foreløbig indkaldelse til ordinært afdelingsmøde d. 15. september 

2021 

2) Gennemgang af langtidsplanen for 2021, 2022 og 2023 

3) Forslag til ophæng i trappeopgang. 

4) Forslag til ændringer i afd.6 g regelsæt til ordinært afdelingsmøde d. 15 sept. 

5) Evt. 

6) Aftale nyt møde 

Dagsorden er godkendt 

1) Gennemgang af foreløbig indkaldelse til ordinært afdelingsmøde d. 15. september 

2021 

Der er følgende ændringer til indkaldelsen 

● Punkt 10 John Brandt opstiller til valg i stedet for Linda. 

2) Gennemgang af langtidsplanen for 2021, 2022 og 2023 

Smille ringer til SØBO for at høre dem af, hvorfor der ikke står noget om følgende i 

langtidsplanen:  

● 2021 Udskiftning af indvendige døre, reparation af utæt tagrende mod p-pladsen på 

bygning ved Arnkilgade 1, gennemgang / justering af vinduer, lukke hullet i fliserne 

ved siden af blomsterkummen, der er blevet fyldt med sand og Termografering. 

● 2022 Renovering af hoveddøre  

● 2023 Tagrenovation  

Smille har haft snakket med Brian, ovenstående punkter står ikke skrevet i 

langtidsplanlægningen, grundet det er noteret i budgettet. 
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3) Forslag til ophæng i trappeopgang 

- ingen forslag  

4) Forslag til ændringer i afd.6 g regelsæt til ordinært afdelingsmøde d. 15. Sept. 

Der foreslås at lave følgende ændringer / tilføjelser til ordensreglerne: 

● Punkt 5. Cykler og alle former for køretøjer må IKKE stå i opgangene. Der henvises 

til cykelkælderen i bygningen under Helgolandsgade 12 og 14, og cykelskuret ved p-

pladsen. John laver udkast til ordlyden, som sendes til Smille og Linda. 

● Punkt 11 Det foreslås at ændre tidsrummet, hvor der skal være ro til kl. 22 - 7 fra 

søndag - Fredag morgen i stedet for kl. 24 - 7. John laver udkast til ordlyden, som 

sendes til Smille og Linda. 

5) Evt. 

● Forslag til ordinært afdelingsmøde d 15 sep. 2021. Der blev snakket om hvilke forslag 

/ ændringer bestyrelsen vil komme med til mødet. 

● Smille og John skal tilbydes kursus for personer i bestyrelse. 

 

6) Aftale nyt møde 

Der aftales ikke et nyt møde. 

 

 


